

Date :

التاريخ : 11 فبراير 2020

Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal
Executive VP & Chief Operations Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال المحترم،،،
نائب رئيس تنفيذي- رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

تحية طيبة وبعد ،،،

Greeting ,,,

Further to our disclosure dated February 06, 2020, it has been reported to us from our subsidiary company, First Takaful Insurance Company, that the expected amount of the initial agreement to sell the entire share of the first takaful insurance company in an investment in an associate company (Neova Sigorta) - Turkey will be as follows:

- The net expected amount for sale ranges from 11.5 million Kuwaiti dinars to 13.1 million Kuwaiti dinars.
- The deal is also expected to be completed within three to six months, knowing that it represents 35% of the aforementioned company's capital.

The initial and expected financial impact of this agreement will be as follows:

- Increase in the liquidity rate in the First Takaful Insurance Company by the amount of sale and decrease of investments in an associate company by the book value, as it is expected that shareholders' equity will decrease by an amount ranging from one hundred thousand Kuwaiti dinars to one million and six hundred thousand Kuwaiti dinars.

Knowing that the financial results will be affected by the expenses and fees according to the regulations in force in the Republic of Turkey as well as the expected Turkish currency rate at the time of transferring the sale value.

إلحاقاً لإفصاحنا المؤرخ في 06 فبراير 2020 ، فقد ورد إلينا من شركتنا التابعة الشركة الأولى للتأمين التكافلي بأن المبلغ المتوقع للاتفاق المبدئي لبيع كامل حصة الشركة الأولى للتأمين التكافلي في إستثمار بشركة زميلة (نيوفا سيجورتا) تركيا سيكون كالتالي :-

- صافي المبلغ المتوقع للبيع يتراوح بين 11.5 مليون دينار كويتي إلى 13.1 مليون دينار كويتي .
- كما أن من المتوقع والمحتمل أن يتم إتمام الصفقة خلال ثلاثة إلى ستة أشهر ، علماً بأنها تمثل نسبة 35% من رأس مال الشركة المذكورة .

الأثر المالي المبدئي والمتوقع لهذه الإتفاقية سيكون كالتالي :-

- إرتفاع معدل السيولة النقدية في الشركة الأولى للتأمين التكافلي بمقدار البيع وإنخفاض الإستثمارات بشركة زميلة بمقدار القيمة الدفترية كما ان من المتوقع أن تنخفض حقوق المساهمين بمبلغ يتراوح من مائة ألف دينار كويتي إلى مليون وستمائة ألف دينار كويتي .

علماً بأن النتائج المالية ستتأثر بالمصروفات والرسوم وفق الأنظمة المعمول بها في جمهورية تركيا وكذلك سعر العملة التركية المتوقعة وقت تحويل قيمة البيع .

Regards ,



حامد محمد العيبان
نائب رئيس مجلس الإدارة

Hamid Mohammed Al-Aiban

Vice Chairman

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،

International Financial Advisors Holding - K.P.S.C

(CR 20377- Capital KD 26,673,255)

مجمع الصالحية - مدخل (1) - الدور الخامس - ص.ب: 4694 الصفاة - 13047 الكويت - هاتف 1 8444 32 (965 +) - فاكس : 22 456 631 (965 +)

شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة - ش.م.ك.ع

(سجل تجاري رقم ٢٠٣٧٧- رأس المال 26,673,255 د.ك.)